
Koalicja 
Obywatelska 

Klub Radnych Koalicja Obywatelska 
Radna Paulina Krysztofiak 

Paulina Krysztofiak 
Radna Rady Miasta Zgierza 

w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g. 
przekazuję do 

Prezydenta Miasta Zgierza 

l  ^ W r ó i  Wróbkm& 

Zgierz, dnia 29 sierpnia 2024 r. 

U R Z Ą D  M I A S  L ' A  / . U K R - K Z A .  
'  K A N C I : I . A R I A .  
I  

on-)). 

Pan Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 

wp>- o1!-03- Ł,U£ 
tli Ul 

Interpelacja 

Panie Prezydencie, zwracam się z prośbą o remont ulicy Rajmunda Rembielinskiego, 
obecny stan ulicy Rembielińskiego jest w bardzo złym stanie technicznym, ostatnia 
nawierzchnia asfaltowa według relacji mieszkańców położona została w 1988 lub 1989 roku, 
aktualnie nie jest już do zlokalizowania. W tej chwili asfalt wygląda jak „wycinanka" złożona 
z różnych odcieni koloru czarnego lub grafitowego, całą powierzchnię drogi pokrywają 
mniejsze lub większe „łaty" wpasowane w ubytki z większa lub mniejsza precyzją przez 
pracowników firm odpowiedzialnych za łatanie dziur po zimie. Nawierzchnia jest 
zdecydowanie wyboista co czuje się wewnątrz samochodu nawet przy niewielkiej prędkości, 
koła rowerów i hulajnóg wpadają w ubytki nawierzchni, które nie podlegają uzupełnieniu 
(bo podobno są za małe) stwarzając zagrożenie dla dzieci dojeżdżających do szkoły. 

Ulica Rembielińskiego jest głównym szlakiem komunikacyjnym prowadzącym 
do tej części osiedla Rudunki, do wielu ulic tam się znajdujących, prowadzi miedzy innymi 
do przedszkola, kościoła, przystanku kolejowego, licznych firm zlokalizowanych po byłych 
zakładach Zeltor. Istotnym jest fakt, że ta część miasta nadal prężnie się rozrasta, przybywa 
nowych mieszkańców, praktycznie wszystkie działki są już zabudowane, a na ulicy 
Nadrzecznej i Zegrzanki budowane są kolejne nowe domy wzdłuż dróg wewnętrznych. Wielu 
mieszkańców zgłasza się do mnie jako radnej prosząc o interwencję w przedmiotowej sprawie. 
Mieszkańcy uskarżają się także na chodniki wzdłuż ulicy, informując że fragmenty 
wyremontowanych chodników (na odcinku od ulicy Stępowizna do byłych torów bocznicy 
zakładów Zeltor i od ulicy Szczawińskiej do ulicy Asnyka) są zdecydowanie niewystarczające, 
ponieważ pozostała część jest w złym stanie technicznym. Narzekają głównie osoby 
w podeszłym wieku, twierdząc że niebezpiecznym jest dotarcie do sklepu, przychodni, 
przy stanu autobusowego lub szkoły czy przedszkola gdy odprowadzają wnuki. 

Mając powyższe na uwadze, proszę o rozważenie możliwe jak najszybszego remontu 
ww. ulicy. 
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